

WellnessCENTER



HARMONIE FÜR KÖRPER, GEIST UND SEELE
HARMONY FOR BODY, SPIRIT AND SOUL
HARMONIJA ZA TIJELO, UM I DUH



BRETANIDE
★★★★ SPORT & WELLNESS RESORT




BRETANIDE

★★★★ SPORT & WELLNESS RESORT

HERZLICH WILLKOMMEN

ZU EINEM GANZ NEUEN ERLEBNIS UND EINER WIEDERENTDECKUNG IHRER EIGENEN PERSON IN UNSEREM WELLNESSCENTER BRETANIDE!

Entspannen Sie sich einfach und genießen Sie unsere einladenden Behandlungen sowie Therapien und tanken Sie neue, belebende Energie. Lassen Sie sich von unseren Experten verwöhnen und zu einem absolut frischen Gefühl und strahlendem Aussehen verhelfen.

WELCOME

TO A WHOLE NEW EXPERIENCE AS WELL AS A REDISCOVERY OF YOUR OWN IDENTITY AT OUR WELLNESS BRETANIDE!

Just sit back and enjoy our relaxing treatments as well as therapies to revitalize yourself and replenish your energy. Let our experts spoil you to the fresh feeling of a radiant new look.

DOBRODOŠLI,

ISKUŠAJTE OVO POTPUNO NOVO ISKUSTVO I UPOZNAJTE SVOJE NOVO LICE U WELLNESSU BRETANIDE!

Opustite se i uživajte u našim očaravajućim tretmanima i terapijama koje će Vas ispuniti svježinom i revitalizirajućom energijom. Omogućite sebi potpuno uživanje, a naš stručni team vratit će Vam onaj očaravajući osjećaj lakoće življenja i postojanja.

Öffnungszeiten, Opening Hours, Radno vrijeme: 08.00 – 20.00 Uhr, HR -21420 BOL, Tel. +385 (0)21 740 130

Wellnesspakete

Die einzelnen Anwendungen von gebuchten Wellness Paketen können auf den gesamten Urlaub aufgeteilt werden.

Wellness packages

The individual treatments of ordered wellness packages can be consumed during your entire holiday.

Wellness paketi

Pojedinačne primjene rezerviranih wellness paketa, mogu se raspodijeliti tijekom čitavog odmora.

01 490 kn

Augenbehandlung
+ Akupressur Kopfmassage
+ Körperpeeling

Eye Treatment
+ Acupressure head massage
+ Body peeling

Njega oko očiju
+ Akupresurna masaže glave
+ Piling tijela

02 680 kn

Maniküre
+ Hydro Refresh
+ Teilmassage

Manicure
+ Hydro Refresh
+ Partial body massage

Manikura
+ Hydro Refresh
+ Parcijalna masaža

03 990 kn

Maniküre
+ Pediküre
+ Klassische Massage 60 Min.
+ Hydro Refresh

Manicure
+ Pedicure
+ Standard massage 60 min.
+ Hydro Refresh

Manikura
+ Pedikura
+ Klasična masaža 60 min.
+ Hydro Refresh

04 750 kn

Pediküre
+ Clean & Clear
+ Teilmassage

Pedicure
+ Clean & Clear
+ Partial body massage

Pedikura
+ Clean & Clear
+ Parcijalna masaža

05 995 kn

Anti Ageing
+ Hot Stone Massage
+ Maniküre oder Pediküre

Anti Ageing
+ Hot Stone Massage
+ Manicure or Pedicure

Anti Ageing
+ Masaža vrućim kamenjem
+ Manikura ili pedikura

06 590 kn

Körperpeeling
+ Klassische (Swedische) Massage
+ Pediküre oder Maniküre

Body Peeling
+ Classic (Swedish) massage
+ Pedicure or manicure

Body Piling
+ Klasična (Švedska) masaža
+ Pedikura ili manikura

07 1.010 kn

Body Wrap
+ Reflexzonenmassage
+ Hydro Refresh
+ 4 Hände Entspannungsmassage

Body Wrap
+ Reflexology
+ Hydro Refresh
+ 4 hands relaxing massage

Body Wrap
+ Reflexology
+ Hydro Refresh
+ Četveroručna opuštajuća masaža



Gesichtsbehandlungen Face Treatments Tretmani lica

01	415 kn	Hydro Refresh	Hydro Refresh
	60 min	Vollständige Gesichtsbehandlung für jeden Hauttyp mit milder Reinigung, Peeling und Massage für Gesicht, Hals und Dekolleté sowie individuell auf den Hauttyp abgestimmter Feuchtigkeits-Vitaminmaske und abschliessen-der Feuchtigkeitspflege.	Facial treatment for all skin types with a complete face treatment including mild cleaning, peeling, face, neck and décollete massage as well as a hydro vitamin mask according to personal skin type and moisturising at the end.
02	495 kn	Clean & Clear	Clean & Clear
	75 min	Gesichtsbehandlung für Problemhaut: vollständige und auf den Hauttyp abgestimmte Gesichtsbehandlung, anschließende Reinigung und Peeling, sanfte Gesichts-, Hals- und Dekolletémassage sowie auf den Hauttyp bzw. Problemhaut abgestimmte Feuchtigkeitspflege.	Facial treatment for problematic skin: personalised and complete facial skin renewal including cleaning, peeling, face, neck and décollete massage as well as serum and mask for problematic skin according to personal skin type and moisturising in the end.
03	635 kn	Anti Ageing Collagen Hylauron	Anti Ageing Collagen Hylauron
	90 min	Gesichtsbehandlung für müde und von der Sonne beschädigte Haut: schonende Reinigung, intensives Peeling, Tiefenporenbehandlung und sanfte Gesichts-, Hals- und Dekolletémassage sowie eine erholende Vitaminmaske mit Collagen und Hylauron zur Förderung der Elastizität und Vitalität mit anschließender Feuchtigkeitsbehandlung.	Facial treatment for sun exhausted damaged and mature skin: gentle cleaning, power peeling, deep skin treatment, high frequency, face, neck and décollete massage, recovery collagen hylauron vitamin mask to improve skin elasticity, tone and texture and moisturising in the end.

Hydro Refresh	Tretman lica za sve tipove kože: Potpuni tretman koji uključuje blago čišćenje, piling, kozmetičku masažu lica, vrata i dekoltea, hidratantnu vitaminsku masku za lice prema tipu kože te hidratantnu njegu kože.
Clean & Clear	Tretman lica za problematičan tip kože: Tretman za potpunu obnovu kože lica prema individualnim potrebama koji uključuje blago čišćenje, piling, brzo čišćenje kože, kozmetičku masažu lica i vrata, serum i masku za problematičnu kožu sastavljenu prema individualnim potrebama te hidratantnu njegu lica.
Anti Ageing Collagen Hylauron	Tretman za zreliju i suncem oštećenu kožu: Tretman za suncem oštećenu i oporavak za zreliju kožu koji uključuje tretman protiv starenja kože, blago čišćenje lica, duboki piling lica, dubinsko čišćenje kože, visoku frekvenciju, kozmetičku masažu lica, vrata i dekoltea, vitaminsku masku sa collagenom hylauronom za oporavak i poboljšani elasticitet i tonus kože te hidratantnu njegu lica.



Gesichtsbehandlungen Face Treatments Tretmani lica

04	540 kn	Anti Ageing	Anti Ageing
	90 min	Gesichtsbehandlung für jeden Hauttyp: Pflege und Regenerationsbehandlung, einschliesslich Anti Ageing Gesichtsbildung, sanfte Reinigung, intensives Peeling, Tiefenporenbehandlung, Gesichts-, Hals- und Dekolletémassage, warme Anti Ageing Maske für eine verbesserte Hautelastizität und anschließende Feuchtigkeitsbehandlung von Gesicht und Dekolleté.	Facial treatment for all skin types: Complete skin care and repair with essential oil suitable for all skin types including anti ageing facial, soft cleaning, power peeling, deep skin treatment, high frequency face, neck and décollete massage, recovery hot anti ageing mask to improve skin elasticity, tone and texture and individually adjusted moisturising of face and décollete in the end.
05	260 kn	Augenbehandlung	Eye Treatment
	45 min	Die Augenbehandlung beginnt mit einer speziellen Augenmassage, welche die strapazierte und beanspruchte Augenpartie wieder vollkommen entspannt. Anschließend wird Ihre Augenzone mit der reichhaltigen Augenmaske, die abschwellend und durchblutungsfördernd wirkt, versorgt. Die abschließend verwendeten Pflegeprodukte sind seidig-leicht und reichhaltig, ziehen schnell ein und bringen die Augen wieder zum Strahlen.	The eye treatment starts with a special massage for your eyes, which fully relieves the strained area around your eyes. Then a rich eye mask, which has a soothing effect and stimulates blood circulation, is applied to the area around your eyes. Finally, your skin is treated with silkily-light and rich products, which are absorbed quickly and restore radiance to your eyes.
		Anti Ageing	Anti Ageing
		Tretman lica za sve tipove kože: Tretman njege s anti age preparatima individualno prilagođen svim tipovima kože lica uključuje tretman protiv starenja kože, blago čišćenje lica, duboki piling lica, dubinsko čišćenje kože, visoku frekvenciju, kozmetičku masažu lica, vrata i dekoltea, Anti aging vruću masku za oporavak i poboljšani elasticitet i tonus kože te individualno prilagođenu hidratantnu njegu lica i dekoltea.	Tretman lica za sve tipove kože: Tretman njege s anti age preparatima individualno prilagođen svim tipovima kože lica uključuje tretman protiv starenja kože, blago čišćenje lica, duboki piling lica, dubinsko čišćenje kože, visoku frekvenciju, kozmetičku masažu lica, vrata i dekoltea, Anti aging vruću masku za oporavak i poboljšani elasticitet i tonus kože te individualno prilagođenu hidratantnu njegu lica i dekoltea.
		Njega oko očiju	Njega oko očiju
		Njega oko očiju započinje posebnom masažom područja oko očiju, koja potpuno opušta osjetljivu i zahtjevnu zonu oko očiju. Nakon toga se područje lica oko očiju njeguje bogatom maskom koja umanjuje otečenost i potiče prokrvljenost. Nanošenjem svilenog lakih proizvoda za njegu kože, koji se brzo upijaju i potiču sjaj očiju zaključujemo ovaj tretman.	Njega oko očiju započinje posebnom masažom područja oko očiju, koja potpuno opušta osjetljivu i zahtjevnu zonu oko očiju. Nakon toga se područje lica oko očiju njeguje bogatom maskom koja umanjuje otečenost i potiče prokrvljenost. Nanošenjem svilenog lakih proizvoda za njegu kože, koji se brzo upijaju i potiču sjaj očiju zaključujemo ovaj tretman.



Augen Eyes Oči

01	66 kn	Wimpern färben	Eyelash Tint	Bojenje trepavica
02	66 kn	Augenbrauen färben	Eyebrow Tint	Bojenje obrva
03	66 kn	Augenbrauen formen	Eyebrow Shaping	Oblikovanje obrva
04	120 kn	Wimpern färben & Augenbrauen formen	Eyelash Tint & Eyebrow Shaping	Bojenje trepavica & oblikovanje obrva
05	140 kn	Wimpern färben & Augenbrauen färben & Pflege	Eyelash Tint & Eyebrow Tint & Care	Bojenje trepavica & obrva i oblikovanje obrva

Hände

01	200 kn	Maniküre Reinigung, Formen und Nagelpflege zur Unterstützung des gesunden Wachstums der Nägel. Eine farblose Schutzschicht wird aufgetragen.
02	280 kn	Französische Maniküre Klassische französische Politur der Nägel einschließlich Nagelinstandsetzung, Nagelhautpflege mit feiner und dezent, jedoch typischer Politur.
03	290 kn	Luxuriöse Maniküre Ein erfrischendes Peeling für weiche Haut, vervollständigende Maniküre, Nagelpolitur sowie eine nährende Maske aus aromatischen Ölen, und eine entspannende chinesische Handmassage.
04	280 kn	Gel Lack Manikure od. Pedikure Ein neues und revolutionäres Produkt ist der Gel Lack, welches den traditionellen Nagellack übertrifft. Es wird wie normaler Nagellack aufgetragen und hält unverändert bis zu 3 Wochen. Sonne, Wasser oder Sand können die Farbe nicht beschädigen.
05	45 kn	Lackieren
06	80 kn	Französisches Lackieren
07	150 kn	Gel Lack lackieren
08	80 kn	Entfernen von Gel Lack

Hands

Manicure Quick cleaning, forming and reconditioning of nails, supporting healthy growth of the nails. A colorless nail polish as protection is applied.
French Manicure Classic french polish, including nail repair and reconditioning of nails. Skincare finished with the typically subtle yet distinct French polish.
Luxury Hand Treatment Luxuriously lush hand treatment that includes a refreshing peeling for soft and smooth skin. Finishing manicure, nail polish, nourishing mask from aromatic oils, followed by a relaxing Chinese hand massage.
Gel Color Manicure or Pedicure A new product that has overcome the traditional nail polishing. It is applied just like regular polish and remains unchanged up to 3 weeks. The sun, water or even sand on the beach can not damage the polish. Color gel is step up towards perfectly beautiful nails without cracking, flaking or loss of shininess.
Nail Polishing
French Nail Polishing
Gel Color Nail Polishing
Removing Gel Color

Ruke

Manikura Brzo čišćenje, popravak i oporavak noktiju da bi ponovo zdravi rasli te zaštitni prirodni premaz za njegu i sjaj.
Francuska manikura Brzo čišćenje, popravak i oporavak noktiju te sofisticirano, chic, suptilno, ali temeljito francusko lakiranje noktiju.
Spa manikura Manikura savršenstva, praćena poliranjem noktiju, osvježavajućim pilingom za meku i glatku kožu ruku, lakiranjem noktiju, hranjivom maskom s esencijalnim uljima te opuštajućom kineskom masažom ruku.
Gel Color Manikura ili Pedikura Gel Color-trajni lak je novi revolucionarni lak za nokte koji je nadmašio tradicionalno lakiranje noktiju. Nanosi se jednostavno kao i običan lak i ostane nepronijeren sve do 3 tjedna. Ne može ga oštetiti ni sunce, ni voda pa čak ni pjesak na plaži. Gel Color je korak do savršenstva lijepih noktiju, bez pucanja, ljuštenja ili gubitka sjaja. Neka Vaše ruke i noge sjaje svaki dan.
Lakiranje
Francusko lakiranje
Gel Color Lakiranje
Skidanje Gela



Füße Feet Stopala

01	200 kn	Pediküre Pflege der Fußnägel, Hornhautentfernung, anschließend sanftes Auftragen eines erfrischenden und energiespendenden Fußbalsams.	Pedicure Toenails treatment, removal of callus and and gentle appli- sanftes Auftragen eines erfrischenden und energiespen- denden Fußbalsams.	Pedikura Njega noktiju i odstranjivanje tvrde kože na stopalu, uz bla- go nanošenje osvježavajućeg balzama+ koji daje energiju.
02	290 kn	Luxus Pediküre Individuell abgestimmte Luxuspediküre mit ausgewählten Ölen, Hornhautentfernung, medizinischer Fußbehandlung, Fußpeeling, einer Fußmaske aus medizinischen Kräutern, Fußmassage, Verschönerung der Nägel und auf Wunsch Nagelpolitur.	Luxurious Pedicure Taylor made pedicure enriched with essential oils, removal of callus, medical foot treatment, foot peeling, application of a mask containing medically active herbs, foot massage, beautifying foot treatment and nailpolish on request.	Spa Pedikura Individualno pripremljena pedikura sa specijalnim esenci- jalnim uljima, odstranjivanje tvrde kože na stopalu, ljekoviti tretman stopala, piling stopala, maska od ljekovitog bilja, masaža stopala, uređivanje noktiju, lakiranje noktiju.
03	280 kn	Französische Pediküre Pflege der Fußnägel, Hornhautentfernung, anschließend sanftes Auftragen eines erfrischenden und energiespendenden Fußbalsams, Nagelhautpflege und feine dezente jedoch typisch französische Politur.	French Pedicure Treatment of your toenails, removal of callus and gentle appliance of a refreshing and energizing foot balm. Skin care finished with the typically subtle yet distinct French polish.	Francuska pedikura Njega noktiju i odstranjivanje tvrde kože na stopalu, uz bla- go nanošenje osvježavajućeg balzama koji daje energiju vašoj koži i noktima, te sofiticirano temeljito francusko lakiranje noktiju.

Harzen Waxing Depilacija



01	210 kn	Ganze Beine	Complete Legs	100% depilacija nogu
02	120 kn	Beine bis Knie	Lower Legs	50% depilacija nogu
03	90 kn	Bikini Zone	Bikini Zone	Depilacija bikini zone
04	120 kn	Hände	Hands	Depilacija ruku
05	77 kn	Achsel	Armpit	Depilacija pazuha
06	140 kn	Rücken	Back	Depilacija leđa
07	66 kn	Oberlippe & Kinn	Upper Lip & Cheeks	Depilacija oko usana & obraza



Massage Massage Masaža

01	150 kn 25 min	Break Time Kopf-, Nacken- und Schultermassage gegen Verspannung und Stress.	Break Time Head-, neck- and shoulder massage to release tension and to reduce stress.
02	160 kn 25 min	Teilmassage Intensivmassage eines schmerzenden Teils des Körpers, auch zu empfehlen bei akuten Problemen und Erschöpfung. Spüren Sie sofortige Erleichterung und Entspannung.	Partial Massage Intensive partial massage of an aching body part. This treatment is a good choice when dealing with acute problems and fatigue. The twenty five minutes of intensive massage provide immediate tension relief.
03	285 kn 25 min 2 Masseur 2 masera 2 massage therapists	4 Hände Teilmassage Ausgezeichnete Wahl bei der intensiven Behandlung eines schmerzenden oder erschöpften Körperteils. Koordinierte Bewegungen von zwei Masseuren garantieren ein besseres und intensiveres Anti-Stress-Resultat.	4 Hands Partial Massage The 4 hand partial massage is an excellent choice to treat arching and tired parts of the body. Coordinated treatment by 2 massage therapists guarantees intensified stress relief.
04	170 kn 30 min	Gesichts- & Dekolletémassage Besonders wohltuende und verwöhnende Massage, regt die Lymphdrainage an, öffnet die Poren und unterstützt die Atmung der Haut, während die sanfte Stimulierung der Akupressurpunkte die Verspannung an Kopf, Nacken und Schultern löst.	Facial- & Decollete Massage An intensively replenishing massage that stimulates lymphatic drainage, opens pores and supports the respiration of the skin during soft stimulation of the accupressure points relief tension in the head, neck and shoulder area.

Break Time Masaža glave, vrata i ramena koja oslobađa napetosti i odnosi sa sobom sav stres.
Parcijalna masaža Dvadeset i pet minuta intenzivnog rada na problematičnom dijelu tijela, pravi izbor za Vas kod akutnih bolova i umora jer donosi trenutno olakšanje i popuštanje napetosti.
Četveroručna parcijalna masaža Izvrstan izbor kad Vam treba pojačana masaža bolnog i umornog dijela tijela jer sinkronizirani i usklađeni paralelni rad dva masera jamči još bolji i intenzivniji anti-stres učinak.
Masaža lica & dekoltea Izuzetno opuštajuća, prava hedonistička masaža, stimulira limfnu drenažu, otvara pore i omogućuje da koža pojačano diše, dok nježna stimulacija akupresurnih točaka smanjuje napetost u predjelu glave, vrata i ramena.

05	135 kn 25 min	Akupressur Kopfmassage Gleichzeitig stimulierende und entspannende Massage. Ideal zum Lösen von aufgestauten Spannungen im Kopfbereich und hochwirksam in der Behandlung von Kopfschmerzen.
06	165 kn 30 min 1 Masseur 280 kn 25 min 2 Masseure	Akupressur Fußmassage Eine natürlich heilende Massage, welche die Reflexpunkte am Fuß stimuliert und damit den gesamten Kreislauf anregt. Stellt das natürliche Gleichgewicht wieder her. Besonders geeignet bei Kopfschmerzen, Erschöpfung und Schlaflosigkeit, die durch Stress hervorgerufen werden.
07	310 kn 60 min 420 kn 90 min	Shiatsu Massage Stimuliert Energiepunkte durch Anwendung von Druck, kreisender Kompression und Dehnung. Erhält die Kondition und den Energietonus. Es stärkt die Organe und Blockaden in den Meridianen werden beseitigt.
08	310 kn 60 min 420 kn 90 min	Klassische Schwedische Massage Durch 5 Hauptbewegungen zum Herzen werden Blut- und Lymphsystem stimuliert. Ideal zur Anregung des Kreislaufsystemes sowie zur Entgiftung und Tiefenentspannung.

Akupressur Kopfmassage Gleichzeitig stimulierende und entspannende Massage. Ideal zum Lösen von aufgestauten Spannungen im Kopfbereich und hochwirksam in der Behandlung von Kopfschmerzen.
Akupressur Fußmassage Eine natürlich heilende Massage, welche die Reflexpunkte am Fuß stimuliert und damit den gesamten Kreislauf anregt. Stellt das natürliche Gleichgewicht wieder her. Besonders geeignet bei Kopfschmerzen, Erschöpfung und Schlaflosigkeit, die durch Stress hervorgerufen werden.
Shiatsu Massage Stimuliert Energiepunkte durch Anwendung von Druck, kreisender Kompression und Dehnung. Erhält die Kondition und den Energietonus. Es stärkt die Organe und Blockaden in den Meridianen werden beseitigt.
Klassische Schwedische Massage Durch 5 Hauptbewegungen zum Herzen werden Blut- und Lymphsystem stimuliert. Ideal zur Anregung des Kreislaufsystemes sowie zur Entgiftung und Tiefenentspannung.

Acupressure Head Massage Is a simultaneously stimulating and relaxing massage. Ideal to relief built up tension in the head and neck area and has proven to be highly effective against headaches.
Acupressure Foot Massage Is a naturally healing massage that stimulates the reflexive acupressure points on the foot, activates your metabolism and reconstitutes the natural balance of your body. Especially effective against stress related discomforts like headaches, fatigue and insomnia.
Shiatsu Massage Stimulates certain energy points by soft pressure, circling compression and stretching while preserving the condition and the energy tone. It also strengthens organs and works against blockages of the meridians.
Classic Swedish Massage Stimulates your lymphatic system and the bloodstream by 5 major massage movements directed towards the human heart. Ideal for detoxification, deep muscle relaxation and to stimulate circulation.



Akupresurna masaža glave Opustite se uz ovu nezaboravno opuštajuću i istovremeno vrlo za organizam stimulativnu masažu, idealno za olakšanje od napetosti u predjelu glave te naročito kod iznenadnih glavobolja za trenutni oporavak.
Akupresurna masaža stopala Prirodna iscjeliteljska masaža koja stimulira refleksne zone i točke na stopalima kako bi se poboljšala cirkulacija i ohrabrilu tijelo na uspostavljanje prirodne ravnoteže. Idealno protiv stresa popraćenog glavoboljama, nesanicom, umorom i sličnim tegobama.
Shiatsu masaža Stimulira energetske točke pritiskom, cirkularnom kompresijom i istezanjem mišića. Cilj shiatsu masaže je da održi tijelo u dobroj zdravstvenoj kondiciji, ojača unutarnje organe i održi energetski tonus, te posebno prevenira stvaranje blokade u meridijanima.
Klasična Švedska masaža Dizajnirana da energizira vaše tijelo stimulirajući krvožilni i limfni sustav kombinacijom pet osnovnih pokreta usmjerenih prema srcu. Idealna masaža za poboljšanje cirkulacije, eliminaciju toksina, popuštanje napetosti i duboko opuštanje.



Massage Massage Masaža



Massage Massage Masaža

09

310 kn
60 min
420 kn
90 min

Sportmassage

Erholen Sie sich schnell vom Sport und Spiel und genießen Sie diese Massage, die Ihnen hilft, sämtliche Giftstoffe und Milchsäuren im Körper abzubauen. Diese intensive Sportmassage stellt das natürliche Gleichgewicht im Körper wieder her.

Sport Massage

Immediate relaxation after workouts and enjoy the massage which supports the removal of toxins and lactic acids. This very intense sport massage rebalances bodychemistry and provides deep relaxation.

Sportska masaža

Oporavite se brzo nakon napornog vježbanja i/li bavljenja sportom te pomozite tijelu da lakše izbaci metabolite, toksine i mliječnu kiselinu pomoću ove intenzivne sportske masaže koja će ponovno uspostaviti ravnotežu u organizmu.

10

265 kn
30 min
390 kn
60 min

Hot Stone Massage – loslassen und auftanken!

Teilmassage für Rücken oder Beine (+ 15 Min. Ruhe), Ganzkörpermassage (+ 30 Min. Ruhe), kaltgepresstes, erwärmtes Macadamiaöl, heiße Lavasteine eingebunden in einen traumhaft schönen Massagerhythmus. Lockern nicht nur besonders tiefliegende Verspannungen, sondern verleihen gleichzeitig eine ungeahnte Leichtigkeit und tiefe Entspannung. Energieblockaden werden zusätzlich durch Farben und Aromen gelöst.

Hot Stone Massage – let loose and refuel!

Partial massage for your back or feet (+ 15 min. relaxation), full body massage (+ 30 min. relaxation), cold pressed, warmed macadamia oil, hot lava stones are intertwined into a wonderful massage rhythm. Not only ease deep tensions but also inject unexpected lightness and deep relaxation. Energy blocks are released with colors and aromas.

Masaža vrućim kamenjem – opusti se i nadahni!

Parcijalna masaža za leđa ili noge (+15 min. Mirovanja) Masaža cijelog tijela (+ 30 min. Mirovanja), hladno prešano i zagrijano ulje Macadamije, vruća kamenja lave spojeni u prelijepi ritam masiranja, oslobađaju ne samo duboka zategnuća već pružaju neslućenu lakoću i opuštanje. Energijske blokade se rješavaju dodatnom upotrebom boja i aroma.

11

390 kn
45 min
2 Masseure
2 masera
2 massage therapists

4 Hände Entspannungsmassage

Synchronisierte Massage zur Stimulierung und Entgiftung. Fördert den Abbau von Stress und führt Sie zu einem Gefühl von tiefer Entspannung und angenehmer Frische.

4 Hands Relaxing Massage

This synchronised massage provides stimulation and detoxification. Enhances the reduction of stress and leads to a wonderfully relaxing feeling of complete freshness.

Četveroručna opuštajuća masaža

Sinkronizirani rad dva masera pruža nezaboravno zadovoljstvo zahvaljujući pojačanoj eliminaciji toksina, daje Vam senzacionalan osjećaj i uzima sa sobom sav nakupljeni stres.

12

490 kn
60 min
650 kn
90 min

2 Masseure
2 masera
2 massage therapists

4 Hände Akupressur Entspannungsmassage

Einzigartige Kombination von klassischer 4 Hände Massage und Akupressur. Setzt alte Energie frei und macht Raum für frische Energie. Diese Massage bringt tiefe Entspannung und stimuliert Kreislauf und Lymphsystem. Sie baut Stress ab und alle damit verbundenen Erscheinungen. Aromatische Öle unterstützen den Energiefluß und die Wiederherstellung des Gleichgewichtes.

4 Hands Acupressure Relaxing Massage

Unique combination of a classical 4 hand massage with accupressure techniques in a new way. This treatment releases existing energy and creates space for new power. The massage will deeply relax you and while stimulating metabolism and the lymphatic system it will also reduce stress and all its related symptoms. Essential oils support the energy flow and restore your personal balance.

13

660 kn
60 min
3 Masseure
3 masera
3 massage therapists

6 Hände Royalmassage

Effektive Anwendung, wobei besonders auf die Druckpunkte eingegangen wird. Diese Massage ist für besondere Gelegenheiten oder einfach nur zum reinen Genuss. Besonders geeignet bei Kopfschmerzen, Erschöpfung und Schlaflosigkeit, die durch Stress hervorgerufen werden.

6 Hand Royal Massage

The climax of personal indulgement. Dive into the experience of this very effective treatment that focuses on the acupressure points. Enjoy this massage when you feel that you deserve the very best. Especially effective against stress related discomforts like headaches, fatigue and insomnia.

14

390 kn
40 min
2 Masseure
2 masera
2 massage therapists

4 Hände Anti-Zellulite Massage

Kräftigende und stark entgiftende Behandlung. Beschleunigt den Abbau und die Mobilisierung der Fettzellen in den kritischen Bereichen. Entwässert und stimuliert die Mikro-zirkulation. Die Haut wird kräftig, glatt und strahlend.

4 Hand Anti Cellulite Massage

This strong detoxifying treatment speeds up the metabolic removal of fat cells in the affected areas. Eliminates water from the body and stimulates the microcirculation. It strengthens and smoothes the skin and provides it with a healthy radiance.

Četveroručna akupresurna opuštajuća masaža

Jedinstvena kombinacija klasične masaže s dva masera i akupresure pri kojoj se intenzivno vrši transmisija energije, odnosno dotok svježje i otpuštanje stare energije. Ova masaža na optimalan način duboko opušta, intenzivno stimulira cirkulaciju i limfni sustav te uklanja stres i sve popratne tegobe, dok se dodavanjem esencijalnih ulja postiže dodatna energija i harmonija.

Šesteroručna Royal masaža

Najviše što možete učiniti za sebe: intenzivni doživljaj kojim cijelo tijelo prepustate blagotvorom udaru od glave do pete, pri čemu se posebna pozornost poklanja na energetske točke na glavi i tijelu. Masaža za posebne prilike kada su Vam potrebne dodatne količine svježje energije.

Četveroručna anti-celulitna masaža

Snažni, cilijani tretman koji ubrzava eliminaciju toksina i nakupljenih masnih stanica na svim kritičnim zonama, rebalansira vodu u organizmu i stimulira mikrocirkulaciju, a koža postaje napeta, glatka i blistavo zdrava.



Massage Massage Masaža

15

460 kn

75 min

2 Masseure
2 masera
2 massage
therapists

Schlank & Fit

Kombination von Körperwickel mit Nutritive Serum und einer halbstündigen 4 Hände Anti-Zellulite Massage unter Anwendung von AROMA NUTRITIVE Massageöl. Diese Behandlung garantiert den Verlust von Umfang in den kritischen Zonen und erzielt kräftigere sowie wohlgeformtere Muskeln. Lymphdrainage und Akupressur fördern zusätzlich die Entgiftung und Formung des Körpers.

Slim & Fit

Slim & Fit is a combination of a body wrap containing a nutritive serum and a half hour 4 hand anti cellulite massage using AROMA NUTRITIVE massage oil. This very special treatment guarantees the loss of body fat in problem areas and forms powerful and wellshaped muscles. Lymphatic drainage and accupressure additionally enhance detox and bodyshaping.

Slim & Fit

Kombinacija body wrappinga sa Nutritive Serumom kao bazom te polusatne anticelulitne četveroručne masaže sa Aroma Nutritive Massage Oil-om jamči gubitak centimetara na svim željenim mjestima, zdravu i napetu kožu te fini tonus i oblik mišića. Tretiraju se svi celulitu podložni dijelovi tijela, a posebna pozornost i vrijeme posvećuje se kritičnim zonama. Dodatak limfne drenaže i akupresure dodatno stimulira i olakšava proces detoksifikacije i preoblikovanja organizma.

16

450 kn

90 min

Thai Massage

Sie ist eine einzigartige, hochwirksame Therapie, die Akupressur, Dehnungs- und passive Yogaübungen kombiniert und das energetische Gleichgewicht wiederherstellt. Durch gezielte Bewegung des Masseurs werden Energieblockaden beseitigt und eine Harmonisierung von Körper und Geist herbeigeführt. Eine außergewöhnliche, ganzheitliche, belebende und heilende Anwendung.

Thai Massage

Thai massage is a unique and powerful therapy, combining accupressure, stretching and passive yoga excersices to restore your energetic balance. Skillfully directed movements of the masseur restores the perfect harmony of body and soul, and gets rid of blockages of your energy stream. It is an extraordinary, holistic, healing and stimulating treatment.

Tajlandska masaža

Tajlandska masaža jedinstvena je, snažna terapija koja kombiniranjem akupresure, istezanja i vježbi pasivne yoge postiže energetsko uskladjivanje primatelja. Specifična manipulacija kojom maser primatelja dovodi u neke od yoga položaje djeluje na tokove energije i organizmu vraća izgublenu energetsku ravnotežu uskladjujući tijelo i psihu. Ovo je izuzetna holistička energetska i iscjeliteljska tehnika.



Körperpflege Body Care Njega tijela

01

165 kn

25 min

Körperpeeling

Erfrischendes aromatisches Körperpeeling für samtig glatte und weiche Haut durch eine ausgewogene Kombination von medizinischen Meeressalzen und aromatischen Ölen, welche die Haut nähren. Ideale Anwendung zur raschen Erholung sowie Aufnahme neuer Energie und Frische.

Body Peeling

Experience our refreshing aromatic body peeling for velvety smooth skin. A special combination of medically active sea salts and essential oils nourishes the skin. Ideal for revitalizing your body with new energy and delightful freshness.

Body Piling

Osvježavajući potpuni aromatični piling tijela ostavlja kožu nezaboravno glatkom i mekom zahvaljujući čarobnoj kombinaciji esencijalnih ulja koja hrane kožu te ljekovite morske soli. Idealan tretman za instant energiziranje i osjećaj svježine i lakoće postojanja.

02

175 kn

45 min

Body Wrap

Körperwickel mit Aroma-Schlamm aus Meeressalgen, welcher für die Haut sehr nährstoffreich ist. Stimuliert die Regeneration und fördert die Entgiftung des gesamten Körpers.

Body Wrap

Nourishing body wrap containing aromatic mudpackages extracted from Atlantic algaeas. Stimulating and regenerating treatment for detoxification of the entire body.

Body Wrap

Zamatanje tijela u aromatično „blato“ izrađeno na bazi morskih algi, pojačano hrani i njeguje kožu te snažno stimulira cijeli organizam na regeneraciju i intenzivnu detoksifikaciju.



Körperpflege Body Care Njega tijela

03

365 kn

100 min

Rückenpflege

Rückenbehandlung für Problemhaut. Diese Behandlung zur Regenerierung mit Anti Ageing Wirkung schließt eine sanfte Reinigung, Powerpeeling mit aromatischen Ölen und heilenden Kräutern, Tiefenporenbehandlung, entspannende Rücken-, Schulter- und Nackenmassage ein. Es folgt eine Vitaminerholungsmaske zur Verbesserung der Hautelastizität sowie Hauttonus und -beschaffenheit. Diese Behandlung wird durch eine individuell abgestimmte Aromatherapie sowie eine Feuchtigkeitsbehandlung finalisiert.

Back Care

A back treatment for problem skin. This revitalizing treatment with anti aging effect includes a gentle cleansing, followed by a powerpeeling with essential oils and healing herbs and deep skin treatment, finalized by a relaxing back, shoulder and neck massage. Back Care improves the elasticity, tone and shape of your skin. This treatment is completed with an individually balanced aromatherapy and a moisturizing treatment.

04

420 kn

90 min

Aromawickel & Peeling

Wickel einschließlich Peeling mit nährenden aromatischen Ölen und medizinischen Meeressalzen. Diese Anwendung besteht aus einem maßgeschneiderten Aromatherapieprogramm zur Entgiftung und Belebung der Haut. Anschließend ein 30-minütiges Peeling mit ausgewählten aromatischen Ölen für perfekt glatte und weiche Haut. Besonders empfohlen vor und nach dem Sonnenbad, vor einer Anti Zellulite Anwendung oder einfach für zusätzliche Erfrischung und Energie.

Aroma Wrapping & Peeling

Peeling with nutritious aromatic oils and medical sea salts. This treatment includes a body wrap supplemented with a tailor made aromatherapy program for detoxification and revival of the skin. The treatment is concluded with a 30 minutes peeling with selected aromatic oils for a perfectly smooth and soft skin. Especially recommended before and after sun bathing, before the start of the anti cellulite treatment and whenever you need additional refreshment and energy.

Back Care

Tretman leđa za oštećenu i problematičnu kožu. Tretman za regeneraciju te protiv starenja kože koji uključuje blago čišćenje leđa, duboki piling s esencijalnim uljima i ljekovitim biljem, dubinsko čišćenje kože, visoku frekvenciju, opuštajuću masažu leđa, ramena i vrata, vitaminsku masku za oporavak, poboljšani elasticitet i tonus kože, individualno prilagođen aromaterapijski tretman te hidratantnu njegu leđa.

Rejuvenating Aroma Care

Piling od esencijalnih hranjivih ulja i ljekovite morske soli, popraćen zamatanjem tijela prema individualnom aromaterapijskom programu za detoksifikaciju, njegu i oživanje kože. Dodatna harmonija postiže se završnim 30-minutnim utrijavanjem prvoklasnih esencijalnih ulja kako bi koža bila savršeno glatka i meka. Posebno preporučljivo prije i poslije izlaganja suncu te prije početka anticelulitnih tretmana i uvijek kada Vam je potrebno dodatno osvježanje i energija.

05

715 kn

140 min

Body Balance

Wickel einschließlich Aromabodypeeling mit individuell abgestimmter Aromatherapieanwendung. Fußreflexzonenmassage während des Wickels und eine regenerierende Shiatsu-massage zur Beseitigung von Energieblockaden. Bringt Pep und Energie in Ihr Leben.

Body Balance

Body wrap that includes an aromatic body peeling particularly adjusted for your individual needs. Foot reflexology is exercised during the body wrap followed by a replenishing Shiatsu massage. This treatment is ideal for eliminating energy blockages and will definitely spark up your life.

06

880 kn

140 min

Bretanide Refresh

Aroma Body Peeling mit passender Aromatherapieanwendung für Ihr individuelles Bedürfnis. Kosmetische Gesichtsmassage für schöne strahlende Haut, abschließend Wellness Bretanide Spezialität: 4 Hände Entspannungsmassage des ganzen Körpers, einschließlich Handflächen und Füße für fantastische Entspannung und Ausstrahlung.

Bretanide Refresh

Aromatic body peeling with appropriate aromatherapy treatment, in accordance with your individual requirements and body wrapping. Cosmetic face massage for a beautiful complexion and radiance, concluded by a Wellness Bretanide speciality: a 4 hand relaxing massage for the entire body, including palms and feet for amazing relaxation and glow.

Body Balance

Aromatični piling tijela, praćen odgovarajućim aromaterapijskim tretmanom prema individualnim potrebama i željama i zamatanjem tijela, plantarna refleksologija, sve popraćeno regenerirajućom shiatsu masažom koja će ukloniti energetske blokade i udahnuti Vam novi duh, polet i svježju energiju.

Bretanide Refresh

Aromatični piling tijela, praćen odgovarajućim aromaterapijskim tretmanom prema individualnim potrebama i željama i zamatanjem tijela, kozmetička masaža lica za ljepotu i sjaj tena, sve popraćeno WB specijalitetom: četveroručnom opuštajućom masažom cijelog tijela, šaka i stopala.



Körperpflege Body Care Njega tijela



Körperpflege Body Care Njega tijela

08

270 kn
45 min

Lymphdrainage

Die Lymphdrainage ist eine Massagetechnik, welche zum Ziel hat, das Gleichgewicht zwischen dem Organismus und der Körperflüssigkeit wieder herzustellen. Die Lymphdrainage ist besonders zu empfehlen bei Anlagerungen von Eiweiß und Wasser im Gewebe. Sanfte kreisende und pumpende Massagegriffe kommen zum Einsatz, um erstaunende und entgiftende Wirkung in Ihrem Körper zu erzielen.

Lymph Drainage

Lymph drainage is a massage technique, which aims at restoring balance between your organism and body fluid. Lymph drainage is especially recommended if proteins and water are deposited in your tissue. Gentle, circulating and pumping massage movements are used in order to produce a diuretic and detoxifying effect in your body.

Limfna drenaža

Limfna drenaža je tehnika masiranja, koja ima za cilj postići ravnotežu tijela i tjelesnih tekućina. Limfna drenaža se posebno preporučuje kod nagomilanih bjelančevina i voda u stanicama. Tehnika: blagim kružnim i stiskajućim masažnim zahvatima, se odstranjuju zastoji i otrovi u Vašem tijelu.



Zusätzliche Leistungen Additional Services Dodatni servisi



01

6 kn
1 min

Turbo Solarium

Gleichmäßige Bräune, schnell und sicher. Unsere moderne Ausstattung hilft ein wenig nach - maximale Hygiene und minimaler Zeitaufwand sind garantiert.

Turbo Solarium

Uniform tan, quickly and safely. Evenly with a little help from our state of the art technical equipment. Maximum sanitation in a minimum of time are guaranteed.

Turbo Solarium

Potamnite ravnomjerno, brzo i sigurno uz pomoć najsuvremenijih lampi u maksimalno higijenskim uvjetima i u minimalnom vremenu.

02

50 kn
120 min

Wellness Oase

Genießen Sie unsere Wellness Oase auf einer Fläche von 600 m², in welcher sich 4 Saunen (75°, 90°, Infrarot, Dampfbad), ein Solarium und ein Liegebereich mit Whirlpool befindet. Entspannen Sie sich in einer angenehmen und erholsamen Atmosphäre.

Wellness Oasis

Enjoy our wellness oasis with a surface of 600m², which offers 4 saunas (75°, 90°, Infrared, steam bath), a solarium and a resting area with jacuzzi. Relax in a pleasant and comfortable atmosphere.

Wellness oaza

Uživajte u našoj Wellness oazi s četiri saune (75°, 90°, infracrvena, parna kupelj), solarij, prostor za opuštanje s jacuzzijem. Opustite se u udgodnoj i opuštenu atmosferi.

Allgemein

IM FALLE EINER STORNIERUNG AB 24 STUNDEN VOR DER BEHANDLUNG, FALLEN STORKOSTEN VON 50 % DES GESAMTPREISES AN. DIE MEHRWERTSSTEUER IST INKLUDIERT.

General

A CANCELLATION FEE OF 50 % OF THE PRICE OF THE TREATMENT WILL BE CHARGED IF A TREATMENT IS CANCELLED LESS THAN 24 HRS PRIOR TO THE TREATMENT. VAT INCLUDED.

Općenito

ZA SVA OTKAZIVANJA TRETMANA U ROKU MANJIM OD 24H, OBRAČUNAVA SE 50% CIJENE OD TRETMANA. U SVE CIJENE URAČUNAT JE PDV.



BRETANIDE

★★★★ SPORT & WELLNESS RESORT

KROATIEN



MITTEL
DALMATIEN



UNIQA

Osiguranje nove generacije.